

VERSLAG LEDENVERGADERING DORPSRAAD GENDEREN D.D. 23 MEI 2012 IN HET DORPSHUIS.

Aanwezige bestuursleden: M. Bouman, C. Branderhorst, M. van Hemert, A. de Jong,
R. Punt, L. Ruberg, P. Thur

Afwezig met kennisgeving: P. van Kessel, H. van Mersbergen

1. Opening

Paul Thur heet, als nieuwe voorzitter van de Dorpsraad, de aanwezigen hartelijk welkom.

2. Mededelingen

Geen

3. Spreekrecht inwoners van Genderen

Hier wordt geen gebruik van gemaakt.

4. Verslag vorige vergadering d.d. 7 december 2011

Het verslag van de ledenvergadering van 7 december 2011 wordt goedgekeurd.

Naar aanleiding van het verslag:

- IDOP; Jeroen van Wees wil weten wat de status is van het aanbrengen van verlichting aan de Nieuwe Steeg. Dit als alternatief voor het niet doorgaan van het muziekplein.

Dit komt bij agendapunt 9 aan de orde.

5. Ingekomen stukken

- Reactie van Woonlinie op onderzoeksverslag woningbehoefte Genderen.

Woonlinie heeft zijn waardering uitgesproken over het onderzoeksverslag woningbehoefte Genderen. Zij willen bestuderen in hoeverre zij de daarin naar voren gekomen conclusies en aanbevelingen mee kunnen nemen in hun eigen strategisch voorraadbeleid (SVB). Zij zullen in de eerstkomende bestuursvergadering een toelichting geven op de herijking van hun SVB.

6. Wijziging functies dagelijks bestuur

Paul Thur is tijdens de laatstgehouden bestuursvergadering benoemd tot voorzitter en Hans van Mersbergen tot penningmeester.

7. Bestuurswisseling

Arie de Jong en Peter van Kessel stoppen met ingang van deze vergadering als bestuurslid van de Dorpsraad. Lya zal dit doorgeven aan de Kamer van Koophandel. **Actie Lya.** De voorzitter bedankt beide heren hartelijk voor hun getoonde inzet en medewerking.

Het bestuur is nu dringend op zoek naar nieuwe bestuursleden. Aanmelden kan bij de voorzitter of secretaris.

8. Afschaffing contributie lidmaatschap

Het bestuur heeft tijdens de laatstgehouden bestuursvergadering besloten geen contributie meer te innen. De reden is onder anderen dat op verzoeken om ideeën aan te dragen voor besteding van het kasgeld nauwelijks respons kwam. Tijdens deze vergadering geven de aanwezige leden aan toch voorstander te zijn van het betalen van contributie. Bij de Rabo-bank zal de penningmeester navragen wat het eventueel zou kosten om het bedrag van € 2,- te innen via automatische incasso.

Actie Hans

Mevrouw Lamers spreekt haar waardering uit aan de bestuursleden die het ophalen van de contributie steeds hebben gedaan. Vooral nog wil zij graag behulpzaam zijn bij het ophalen van de contributie. Mevrouw Rugers, de heren Den Besten en Visser sluiten zich hier bij aan. Afgesproken wordt november aanstaande vóór de ledenvergadering de contributie voor 2012 te innen met assistentie van bovengenoemde leden. Het bestuur stelt deze medewerking zeer op prijs.

9. Stand van zaken IDOP

Aanleg Wandelpaden: Rinus Punt is op 3 mei jl. op het gemeentehuis geweest om over dit onderwerp te praten. Op 22 mei jl. hebben wij bericht van de gemeente ontvangen, dat het nog niet helemaal rond is. Wij hopen begin volgende week een antwoord te ontvangen. Wel is Brabant Water op zich positief over de aanleg van het pad vanaf de Meerstraat naar de dijk. Echter degenen die het land bezitten hebben hun bedenkingen. Mocht het allemaal niet doorgaan, dan moeten wij alternatieven zoeken. Dit zou bijvoorbeeld een pad kunnen zijn naast de bomen richting kerkhof vanaf café 't Zwaantje.

Het pad van de Amerikaans windmolen naar de Doeverensestraat gaat definitief niet door.

Over eventuele zwemgelegenheid bij het haventje heeft de provincie een negatief advies gegeven.

Fietspad Kromme Nol: Dit project heeft vertraging opgelopen. De verwachting is dat dit werk niet meer in 2012 zal worden afgerond.

Verlichting Ruitershof: Wordt binnenkort aangebracht. Jeroen van Wees zou graag inspraak willen over plaatsing van de verlichting.

Website: Is afgerond.

Jeugdactiviteiten: De jeugd vanaf 12 jaar is uitgenodigd om over dit onderwerp te praten. Er kwamen slecht 3 jongelui op af. Voorstel voor een beamer in het Dorpshuis zagen ze niet zitten, zij gaan liever naar een echte bioscoop. Anne-Marie Edelman van de gemeente en Evelien Rugers gaan nu aan de slag met ideeën voor de jeugd onder de 12 jaar. Als hier wel iets positiefs uitkomt en de Dorpsraad er financieel aan kan bijdragen, leggen wij dit eerst voor aan onze leden.

Joop Lankhaar brengt naar voren dat hij vanuit de gemeente weinig tot niks heeft gehoord over de plannen voor de jeugd van boven de 12 jaar. Mocht hij iets vernemen dan geeft hij dit door aan het bestuur van de Dorpsraad.

Marktpluin: Wijzigingsvoorstel ligt voor akkoord bij de provincie. Volgende week wordt de definitieve reactie verwacht. Bij positief besluit gaat gemeente vervolgens zelf aan de slag met realiseren van het marktpluin bij de Oegemastraat. De Dorpsraad heeft hier totaal geen bemoeienis mee.

Werkgelegenheid: Een bijeenkomst staat voor juni aanstaande gepland.

Stand van zaken verlichting Nieuwe Steeg: De burgemeester is naar Provinciale Staten geweest om hier voor te lobbyen. Eind volgende week verwacht men een definitieve beslissing.

Peer Vos brengt naar voren dat hij dit eigenlijk onrechtmatig gebruik van het IDOP geld vindt. Hij is van mening dat de gemeente geheel zelf het verlichtingsplan hoort te regelen.

10. Mededeling penningmeester en besteding gedeelte kasgeld

Ruitershof: Plaatsing van een hek (tegen ballen in de sloot) achter het doel wordt binnenkort gerealiseerd. De gemeente neemt hierover contact op met Kees Branderhorst. Voor wat betreft verdere besteding van een gedeelte van het kasgeld wordt besloten dat wij dit nu even parkeren. Van de gemeente moeten wij namelijk nog vernemen welk bedrag wij voor bovengenoemd onderwerp precies moeten aftikken.

Een van de leden stelt alvast voor de plaatsing van een bankje aan het eind van de Meerstraat. Wij nemen dit idee mee. **Actie Lya**

11. Rondvraag

- Mevr. Lamers merkt op dat tijdens warm weer kinderen in de vijver aan de Ruiterhof zwemmen. Zij vraagt zich af of de kwaliteit van het zwemwater daar wel veilig is. Wij zullen dit bij de gemeente navragen. **Actie Lya.** Inmiddels heeft de gemeente het volgende laten weten: 'Het is géén geëigende zwemvijver. Daarom wordt dit water niet gekeurd als zijnde zwemwater. Het is een natuurinrichting waar vissen en andere dieren in zwemmen. Het beste is dat de omwonenden/ouders hun kinderen daar op wijzen'.

Ook vraagt mevr. Lamers of het bushokje bij Expert v.d. Kevie voorzien kan worden van een afdakje. Wij zullen dit bij de gemeente aankaarten, zodat zij dit verzoek kunnen doorgeven aan de busonderneming. **Actie Paul**

- Jo den Besten ergert zich aan het feit dat paardenmest op de stoep c.q. wandelpaden niet door de berijd(st)ers wordt opgeruimd. Mocht men dit aantreffen, dan moet de BOA hier op af worden gestuurd.

- Groenstrook aan de achterkant voorzien van één meter bestrating aan de Meerhoek. Men kan daar moeilijk achteruitsteken met de auto aangezien de ruimte daar erg beperkt is. De heer Van Dommelen (Openbare Werken) heeft aangegeven dat aanpassing groenstrook wordt opgenomen in het uitvoeringsprogramma van gemeentewerken. De twee bomen tussen de parkeerplaats en de tuinen worden niet verwijderd.

- Johan Vos vraagt of de viskraam t.z.t. ook naar het nieuwe marktplein verhuist. Dit is nog niet bekend.

12. Sluiting

Paul Thur sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun aanwezigheid.

Opgesteld door Lya Ruberg, 5 juni 2012